



舌癌Tca8113细胞来源exosomes的制备及鉴定

李金¹ 廖贵清² 陈巨峰¹ 刘海潮² 苏宇雄² 冯炼强³ 骆晓枫⁴

1. 中山大学附属佛山第一人民医院口腔科 佛山 528000; 2. 中山大学光华口腔医学院·附属口腔医院口腔颌面外科 广州 510055; 3. 中山大学中山医学院免疫教研室; 4. 生物化学教研室 广州 510080

Isolation and identification of exosomes secreted from cell line Tca8113 in tongue cancer

Li Jin¹, Liao Guiqing², Chen Jufeng¹, Liu Haichao², Su Yuxiong², Feng Lianqiang³, Luo Xiaofeng⁴.

1. Dept. of Stomatology, The First Hospital of Foshan, Foshan 528000, China; 2. Dept. of Oral and Maxillofacial Surgery, Guanghua School of Stomatology, Hospital of Stomatology, Sun Yat-sen University, Guangzhou 510055, China; 3. Dept. of Immunology, Zhongshan School of Medicine, Sun Yat-sen University, Guangzhou 510080, China; 4. Dept. of Biochemistry, Zhongshan School of Medicine, Sun Yat-sen University, Guangzhou 510080, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献\(0\)](#)

[相关文章\(1\)](#)

[点击分布统计](#)

[下载分布统计](#)

蜀ICP备09014039号

版权所有 © 《国际口腔医学杂志》编辑部

地址：四川成都人民南路三段14号 邮编：610041 电话：028-85502414 E-mail: gwyxkqyxfc@vip.163.com

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn